
Pytania:   

 

Witam szanowną panią Wójt, 

 

Moje pytanie dotyczy powstawania kopalni wydobycia piasku lub żwiru w miejscowościach 

Grabowiec i Lipno. Rozpowszechnia się takowe plotki, iż w naszych miejscowościach takowy 

pokład tych zasobów jest i możliwa burza w sprawie inwestycji w Letnicy może dotyczyć 

Grabowca i Lipna. Czy może mi pani odpowiedzieć, czy został złożony wniosek o zbadanie złóż 

w Grabowcu i Lipnie i czy grozi nam powstanie kopalni, czy też to kolejne błędne informacje. 

Chciałabym uspokoić moich mieszkańców i Lipna. 

 

                                                                                               Z poważaniem  

                                                                                               Wioletta Mazuro  

                                                                                               Sołtys Grabowca 

                                                                                               Radna Grabowca i Lipna 

 

 

 

                                                                                                                     

Odpowiedź: 

 

Szanowna Pani Radna, 

uprzejmie informuję, że do Urzędu Marszałkowskiego nie wpłynął wniosek o uzyskanie koncesji 

na poszukiwanie złóż w miejscowości Lipno i Grabowiec. Szkoda jednak, że po raz kolejny 

rozpowszechniane są w przestrzeni publicznej nieprawdziwe informacje, bez sprawdzenia ich 

wiarygodności u źródła.  

 

 

                                                                                      Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 
 


